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From: Ark, T. van (Tamara)

Sent: Wed 12/9/2020 3:34:41 PM

Subject: RE: Persbericht gesprek kabinet en NOC*NSF en KNVB

Received: Wed 12/9/2020 3:34:42 PM

Die
passage

“als de cijfers dat toelaten™ is op twee manieren te lezen. De eerste zou zijn datje alleen maar weer kan gaan

trainen alsje in waakzaam terecht komt. De tweede mamer 1s als blijkt wit het omt advies dat het kan omdat er geen extra

besmettingsrisico
i

is door het trainen.

Die eerste manier zou geen recht doen aan het gesprek. We gaan juist met het omt in gesprek op
de tweede manier. Hoe ziet

EERE dit? Ben bang dat het weer hoop discussie gaat opleveren dus mijn suggestie zou zijn dit weg te laten. Eris

sowleso een afwegingsmoment en dat weet de sport ook

Eens met quote

Groet,
Tamara

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)
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